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• Vi nåede ikke dræn i 2018 men forsætter stadig. Ny entreprenør på banen. 
 

• Veje der er aftalt møde med vejfirma, vi er ikke tilfredse med den dialog der er, hvor vi vedvarende 
kommer mere materiale i vejene. 
 

• Regnskabet klar til revisor og der er lagt budget og vedligeholdelsesplan for 2019. 
 

• Det er alene indkaldelse og dagsorden til generalforsamling der udsendes med fysisk post, resten 
bliver lagt på hjemmesiden for at spare porto. 
 

• Ny kasserer efterspørges og et økonomisystem, men vi forsøger at køre videre med nuværende 
Excell-løsning, for at gøre det så simpelt som muligt. 
 

• Flere henvendelser omkring veje, lamper og muligt ulovligt byggeri, 
 

• Redningskranse gennemgået og fundet OK. 
 

 


